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Atle Olsen i Coop (til venstre i bildet sammen med 
Sigurd Sylling i GPS) sier at Coop kommer til å holde 
høyt trykk på markedsføring av norske poteter ut-
over vinteren. Videre at Coop, i nært samarbeid med 
produsentene, vil «stramme inn» produksjonsplan- 
ene slik at mengder og kvaliteter/sorter harmonerer 
bedre med etterspørselen.

GPS administrerer markedsreguleringsordningen for potet. Prognosen vi fikk laget 
i september viste ca. 8% høyere avling i fjor, lagertallene fra L.dir. per 1. november 
viser ca. 4% lavere avling enn i fjor. 

Tilveksten etter uttak av prøver i uke 35 var dårligere enn vanlig. 9. november hadde vi en  
gjennomgang av lagertall og kvalitet med alle pakkeriene, 14. november hadde vi møter 
med Coop og Bama om det samme. Morten i GPS konkluderer med at det ikke er aktuelt 
for GPS å søke om regulering år. Lageret er imidlertid så stort at vi må ha godt salg, og 
riktig tilpasset importmengde, for å kunne få ønsket inngang i ny sesong våren 2023. 

Markedsregulering potet?

Devi Ahuja og Lars Torp i Bama (på bildet sammen 
med Sigurd i GPS) sier at Bama jobber hardt (bl.a. 
gjennom mye markedsføring) for å selge volumet 
som ligger i produksjonsplanene. Parallelt vil de 
sammen med Gartnerhallen/produsentene, pga. 
forbruksmønsteret, diskutere endringer. Videre:  
a) kvalitet er avgjørende! b) importmengden er  
allerede redusert mye de siste årene.


